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MR EBC ICARUS  
17 april 2024 

1 Opening 
Welkom. 

2 Ingekomen post/ mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken.  

3 Notulen vorige vergadering 
Stand van zaken actiepunten: geen bijzonderheden 

4 Terugkoppeling GMR 
Vanwege afwezigheid van Machteld is er geen terugkoppeling GMR.  

5 Openstaande terugkoppelingen Directie 

Lamber presenteert alle onderdelen in 1 presentatie. Het rapport wordt niet gedeeld ivm 

persoonsgegevens. De scores liggen Icarusbreed boven het landelijk gemiddelde, maar zijn nét niet 

voldoende voor een klassenwerkplek. De normering ligt hoger dan vorig jaar. Maar dat is ook niet 

het doel an sich. Er zitten geen uitschieters bij. 3 onderdelen die net onder het gemiddelde liggen.   

Survey Werkgeluk 2024: is een van de pijlers van Skopos de komende jaren en een meer 

representatief onderzoek. Respons is volledig valide als je het afzet tegen een survey in algemene 

zin. Icarus scoort 7.8 waarbij gemiddeld NL 7.2 is. eNPS is score tbv aanprijzen van werkgever bij 

derden, ook hier scoort Icarus hoog, met name Beemd en PKH. Uitslag bij Skopos is erg hoog waarbij 

31 onderwijsmedewerkers aangewezen kunnen worden als ambassadeur. De score op werkgeluk zit 

ook bij de Kring boven het landelijk gemiddelde, maar wel onder het Skopos gemiddelde.  

Werkgeluk: er wordt in de EBC ruimte een whiteboard gevuld waarbij alle medewerkers per 

concept/kleur prioritering kunnen aangeven middels het plakken van post-its. Begin juli moet het 

helder zijn welke prio's er zijn. Op basis daarvan wordt er een plan opgesteld welke in de MR van 

september besproken wordt.   

Externe Audit: in het najaar wordt de MR geïnformeerd wat de stand van zaken is.  

6 Proces Werkverdelingsplan 

Het WVP is nog niet in zijn geheel aangepast, maar wordt in fases besproken. De aangebrachte 

wijzigingen zijn besproken. Opmerking van Ellen wordt nog verwerkt. Instemming kan pas nadat alle 

onderdelen verwerkt zijn, einde schooljaar. Streven is om tijdens laatste MR te kunnen instemmen.   

Onderling (P-deel) worden de werkverdelingsplannen besproken zodat de info te behappen is. 

Werkverdelingsplan wordt ingestemd op de laatste MR vergadering op 1 juli, samen met de 

formatie. Eerder is niet haalbaar, later is niet mogelijk.  

7 Mededelingen directie 

 
Studiedagen 2024 – 2025  
studiedagen zijn al gecommuniceerd zonder instemming van de MR. We moeten voorkomen dat dit 
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vaker gebeurt . De wens vanuit de kinderopvang is er om de studiedagen skopos-breed te plannen. 
Dit kan dan in de GMR. GMR moet de conceptdagen voorleggen in de MR, daarna wordt erover 
besloten in de GMR.  
 
BESLUIT: De MR stemt in met de geplande studiedagen onder protest over de werkwijze en 
communicatie.   
 
Calamiteitendag laatste vrijdag voor zomervakantie  
School moet aan bepaalde voorwaarden voldoen qua uren. Naast de 5 studiedagen is er nog ruimte 
voor extra vrije momenten. Voorstel is om de laatste vrijdag voor de zomervakantie als 
calamiteitendag aan te merken. O-deel gaat hiermee akkoord mits aan de voorwaarden is voldaan. 
Volgend jaar wordt de calamiteitendag op de agenda gezet van de 3e MR, gelijktijdig met het 
vaststellen van de studiedagen.   
 
Verslag bespreking klassenouders dd 5 maart  
De werkgroep ouderbetrokkenheid is opgeheven, omdat dit niet het gewenste resultaat opleverde. 
De klassenouders van de Kring hebben hiervoor in de plaats periodiek overleg, ca 3 a 4 keer per jaar, 
de volgende staat gepland voor 7 mei. Op 15 mei is er een Ouderinfo-avond voor de Kring.  
Bij de Beemd wordt deze behoefte bekeken in de Icarus-brede klassenouderavond in Mei. 
 

8 Wijziging management De Kring / vertrek Thijs 
In de formatie komt dit verder aan bod. Het A-Team management moet nog ge-evalueerd worden. 

Er is een extern persoon die contact opgenomen heeft voor de functie adjunct-directeur en ook 

intern is er interesse getoond. Er is kennisgemaakt maar verder nog niets concreet. Zowel met de 

intern kandidaat adjunct als met de persoon van de open sollicitatie is een koffiegesprek geweest. 

Als er met de externe kandidaat verder wordt gepraat, komt er ook een BAC.  

Vanwege de groei van de Kring wordt tevens een vacature uitgezet voor een leerkracht. Als er 

mensen reageren wordt dirrect na de meivakantie ook hiervoor een benoemingsadviescommissie 

opgezet.  

Agendapunt: stand van zaken op volgende agenda's terug laten komen.  

9 Jaarverslag activiteiten jan-mrt 2024 en activiteiten apr-juni 2024 
verslag van de 2e ambitieplannen. Dit is een tussenstand om een korte update te geven. Als 
tussentijdse doelen niet worden behaald dan wordt dit besproken en eventueel bijgestuurd. 
Uiteindelijk is het de bedoeling dat de jaardoelen behaald worden, ook al worden de tussentijdse 
doelen niet behaald. Waar tussentijdse doelen niet behaald worden,wordt de actie doorgepland om 
alsnog het jaardoel te kunnen behalen. Het proces loopt conform afspraak.   
De redactionele eindconclusie en hoofdevaluatie komt in de eerste MR van het nieuwe schooljaar, 
mede omdat het ontzettend veel werk is om de documenten bij te werken.   
  
Het p-deel heeft een opmerking over het EDI-instructiemodel van PKH.  
Onderdeel rekenen is niet helder hoe de trend wordt meegenomen in de ambitieplannen. Daarnaast 
geven de leraren aan dat een 3e lesbezoek in hun ogen niet nodig is. 
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10 Schoolspecifieke zaken Peuterkleuterhuis  

Nav een incident in Rosmalen is de vraag of leraren en school er alert op zijn dat de poortjes bij het 

PKH altijd dicht zijn. Dit is meegenomen in de bordweeksessie en nagekeken in protocol. Kinderen 

kunnen ook via andere wegen lopen dus het is nooit 100% dekkend. In weekbericht komt bericht dat 

ouders de poort dienen te sluiten als kinderen onder schooltijd worden opgehaald. Met nieuwe 

kleuters lopen alle leerkrachten altijd de route om aan te tonen waar het speelveld eindigt. De 

kinderopvang wordt geïnstrueerd dat de poort gesloten wordt als het ophaalmoment van de 

kinderen voorbij is.   

Het grootste manco is als ouders tussentijds de kinderen komen halen, dit moet eigenlijk altijd via de 

hoofdingang van de EBC en niet via de andere ingangen (dus ook niet de schoolpleinpoortjes) . Dit 

wordt deze week in het weekbericht ook nog een keer aangegeven.   

Lamber gaat tevens meenemen richting Skopos of er mogelijkheden zijn om te kijken naar drangers 

voor de poorten, zodat deze dicht gaan ls.   

  

Er staat altijd erg veel water op het schoolplein en er ligt veel zand. Er wordt periodiek 

schoongemaakt maar met veel regen is het bijna niet schoon te houden.   

  

Er is een toename van kinderen met zorg. Middels de kanjertraining probeert school dit op te 

pakken en extra zorg te geven. De samenstelling van de groepen 3 wordt zorgvuldig gedaan. Deze 

toename is Skoposbreed zichtbaar. 

11 Schoolspecifieke zaken de Kring 
De extra ondersteuner in groep 3/4 stopt met de meivakantie. Het team is druk op zoek naar een 

opvolger, zodat de leerkrachten zich kunnen blijven focussen op lesgeven.  

12 Schoolspecifieke zaken De Beemd 
Geen ingekomen onderwerpen.  

13 Rondvraag en sluiting 
Het veld achter de scouting is op dit moment niet geschikt om op te spelen, omdat er in de greppels/ 

sloten rond dit veld erg veel water staat. In toevoeging op agendapunt 10 geeft het P-deel aan dat 

hier door de groepen 3-4-5 van de Beemd en groepen 3-4 van de Kring op dit moment niet gespeeld 

wordt. De vraag is er in de deelteams een besluit moet worden genomen wanneer dit weer wel zou 

moeten kunnen. Het O-deel geeft aan dat de veiligheid voorop moet blijven staan. 

BESLUIT: pas op het moment dat de sloten en greppels rond het Scouting veld helemaal droog zijn, 

mag er weer op dit veld gespeeld worden.  

Volgende vergadering  
Woensdag 19 juni om 19:30u 


